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Geachte mevrouw Hermens en Lex Vos,  
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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de vragen die uw fractie gesteld heeft in het kader 
van artikel 47 van het Reglement van Orde. 
 
Vraag 1: 
Is het college bereid blad in de openbare ruimte te laten liggen of langduriger te verzamelen op 
plekken in de openbare ruimte, tenzij grote maatschappelijke overlast dit verhindert? 
 
Antwoord 1: 
In de meer natuurlijke groenvoorziening zoals bosplantsoen en boomsingels wordt het blad nu alleen 
geruimd direct langs de randen. Dit om te voorkomen dat het blad terug de openbare verharding op 
waait en zo overlast/gevaarlijke situaties (gladheid) kan veroorzaken. Bij bredere 
bosplantsoenvakken blazen we de bladeren op een hoop. Hierdoor ontstaan er schuilplaatsen voor 
kleine fauna. 
 
Vraag 2: 
Is het college bereid waar het voor de veiligheid of ter voorkoming van schade nodig is om blad te 
ruimen, te kiezen voor een nieuw ideaal: niet een haast steriel schoon geblazen openbare ruimte, 
maar een inspanning die aansluit bij wat nodig is om wezenlijke overlast tegen te gaan? 
 
Antwoord 2: 
We kiezen er ook nu niet voor om alle blad weg te blazen. Wel op plekken waar overlast kan 
ontstaan. Teveel blad in de sierplantvakken zal de onkruidbeheersing in het volgende voorjaar 
bemoeilijken. Op de gazons wordt altijd blad geruimd omdat anders de daaronder liggende grasmat 
wordt verstikt. Op de meer “ruigere” grasvegetaties blijft het bladafval liggen. 
 
Vraag 3: 
 Is het college bereid bij herinrichting van de openbare ruimte extra plekken in te richten waar blad 
kan worden verzameld, waar dieren tussen het blad kunnen overwinteren en waar voedingsstoffen 
hun weg terug in het ecosysteem vinden? 
 
Antwoord 3: 
In het komende najaar zal worden bekeken of er in de buitengebieden enkele plekken gerealiseerd 
kunnen worden waar bladafval kan worden opgeslagen.  
 



 

PAGINA 
2 van 2 

 
 

DATUM 

24 september 2021 

V
ra

g
en

 ex
 a

rt. 4
7

 R
v

O
 

 

Vraag 4: 
Is het college bereid de uitvoerder van beheer in de openbare ruimte op te roepen het gebruik van 
bladblazers te minimaliseren en alleen in uiterste noodzaak nog elektrische bladblazers te 
gebruiken?  
 
Antwoord 4: 
In de binnenstad wordt zoveel mogelijk elektrisch materiaal gebruik zoals bladblazers en 
bosmaaiers. Dit omwille van duurzaamheid en geluidsoverlast. Op sommige plekken is het vermogen 
van de elektrische bladblazers te laag is om blad op een adequate wijze te verwijderen. Op deze 
plek wordt gebruik gemaakt van blazers met een benzinemotor. 

 
Vraag 5: 
Is het college bereid om nieuwe manieren voor beheer te (blijven) verkennen voor optimalisatie in 
verschillende omgevingen? Het optimum is een optelsom van de belangen van ecologie, 
overlastminimalisatie voor de omgeving, efficiëntie in de uitvoering en uiteraard de gezondheid van 
het uitvoerend personeel? 
 
Antwoord 5: 
Uiteraard is het college daartoe bereid, dit betreft echter een continu proces, De gemeente laat zich 
daarbij veelal adviseren door het Centrum voor Natuur en Milieu Educatie (CNME). 
 
Vraag 6: 
Is het college bereid de gevraagde aanpassingen in de openbare ruimte en aan materieel door te 
voeren met een snelheid die mogelijk is binnen de huidige budgetten. Nieuwe middelen, die ontstaan 
als (waarschijnlijk) gevolg van minder inzet bij het bladvrij maken van de openbare ruimte, kunnen dit 
proces versnellen en worden aangewend voor verdere vergroening van de stad en het versterken 
van de biodiversiteit? 
 
Antwoord 6: 
De veranderingen die u voorstelt wijken nauwelijks af van het bestaande beleid, er zijn dan ook geen 
financiële voordelen te behalen. 
 
Vraag 7: 
Is het college bereid woningbouwcorporaties, onderwijsinstellingen en andere grote Maastrichtse 
organisaties op te roepen zich bij hun groenbeheer aan te sluiten bij deze wensen omwille van 
natuur en gezondheid? 
 
Antwoord 7: 
In het reguliere overleg met het CNME zal dit item aan de orde worden gesteld. Daarin zal worden 
bekeken in hoeverre dit binnen het bestaande Natuur, Duurzaamheid en Educatie (NDE) 
programma/beleid is onder te brengen.  
 

 


